



GOON YEE TONG LIMITED

澳洲東莞同鄉會公義堂

2nd Floor, 50 Dixon Street Haymarket NSW 2000 Australia | P.O. Box K218, Haymarket NSW 2000 Australia
ABN 20 606 135 826 | www.goonyeetong.org.au | info@goonyeetong.org.au | T: +612 92817206

Newsletter

Dear members and folks,

We hope that everyone is well.

We would like to take this opportunity to report to you on the activities and the current affairs of our Association.

Mid-Autumn Festival: Mid-Autumn Festival Luncheon will be cancelled considering the current financial position and it's hard to find a suitable venue.

Chung Yeung Festival Tributes: It will be held on Sunday 29 October 2023 at Luk Fook (六福) Kong Shin Tong (廣善堂) in Rookwood Cemetery. The President and Vice President will lead us in paying tribute to our ancestors (上香) at 11:30am. There will be no distribution of roast pork vouchers to members considering the current financial position. Everything is made simple. Members are welcomed to attend by getting there before 11:30am by own transport. No shuttlebus will be provided.

Kensington Property: Kensington Australia Post advised that they will not exercise the 3 years option to renew the lease upon the expiration on 18 December 2023. They only requested to extend for one month to 18 January 2024. We need to repair the roof leaking and replace the damaged fence before looking for a new tenant.

Note: The latest Newsletter and activities will be uploaded to our web site at www.goonyeetong.org.au

Goon Yee Tong Limited

31 August 2023

澳洲東莞同鄉會公義堂會訊

敬愛的鄉親，會友們，大家好！現在向大家匯報近期會務安排及活動。

【中秋節聯歡午宴】：中秋節聯歡午宴，因找場地困難及考慮現時財政狀況決定取消。

【重陽節拜祭】：定於 10 月 29 日(星期日)，地點為六福廣善堂華人墳場(Rookwood Cemetery)。儀式於上午 11:30 開始，會長及副會長主持及帶領各會員上香。今次活動不



GOON YEE TONG LIMITED

澳洲東莞同鄉會公義堂

2nd Floor, 50 Dixon Street Haymarket NSW 2000 Australia | P.O. Box K218, Haymarket NSW 2000 Australia
 ABN 20 606 135 826 | www.goonyeetong.org.au | info@goonyeetong.org.au | T: +612 92817206

會派發燒肉券，因考慮現時財政狀況，要開源節流，一切從簡，歡迎會員參與，有興趣者請當日上午 11:30 前自行前往上址，本會不會提供巴士接載。

【Kensington 物業】：Kensington 郵局已正式通知租約本年十二月十八日到期不續租，只要求延期一個月遷出。該物業屋頂漏水及圍欄失修，需要維修才能找新租客。

注意：會訊及最新活動詳情，將會在本會網站 www.goonyeetong.org.au 發放。

澳洲東莞同鄉會公義堂
 2023 年 8 月 31 日



GOON YEE TONG LIMITED

澳洲東莞同鄉會公義堂

2nd Floor, 50 Dixon Street Haymarket NSW 2000 Australia | P.O. Box K218, Haymarket NSW 2000 Australia
 ABN 20 606 135 826 | www.goonyeetong.org.au | info@goonyeetong.org.au | T: +612 92817206

Membership Update 會員資料更改

Surname : 姓氏：	Given Name : 名字：	Sex: M/F 性別：男/女
Address: 地址：		Home Phone: 家中電話：
Email: 電郵：		Mobile: 手機號碼：
Prefer method of contact: 選擇聯絡方法：		Member No.: 會員號碼：
<input type="checkbox"/> Email <input type="checkbox"/> SMS <input type="checkbox"/> Mail <input type="checkbox"/> 電郵 <input type="checkbox"/> 短訊 <input type="checkbox"/> 郵寄		

Members are encouraged to update their details above & return to GYT or email directly to info@goonyeetong.org.au to facilitate future communication.

會員個人資料若有更改，講填妥以上表格寄回本會或，直接經電郵 goonyeetong@optusnet.com.au 通知本會，以便本會可以更快捷為大家提供資訊。